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Protokół nr XXI/2020 
 z sesji Rady Powiatu w Nysie 

z dnia 25 września 2020 r. 
 

O godzinie 10.08  Przewodniczący Rady Powiatu – Bogdan Wyczałkowski otworzył sesję. 
Przywitał radnych oraz pozostałe osoby uczestniczące w sesji.  
Po sprawdzeniu obecności poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy 23 radnych, wobec 

czego obrady są prawomocne (lista obecności stanowi załącznik nr 1 i 1 a do protokołu).  

Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek sesji.  

1. Sprawy organizacyjne, 
a) otwarcie posiedzenia, 
b) stwierdzenie kworum, 
c) przyjęcie ślubowania nowowstępującej radnej, 
d) przyjęcie protokołu z XX sesji, 
 

2. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu, 
 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 
 

4. Rozpatrzenie wniosku o odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Nysie, 
a) przedstawienie wniosku, 
b) wybór Komisji Skrutacyjnej, 
c) przedstawienie regulaminu głosowania przez Komisję Skrutacyjną, 
d) przeprowadzenie głosowania tajnego, 
e) ogłoszenie przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej wyników głosowania tajnego 

(odczytanie protokołu głosowania sporządzonego przez Komisję Skrutacyjną), 
f) odczytanie uchwały w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady. 
 

5. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Nysie, 
a) wybór Komisji Skrutacyjnej, 
b) zgłoszenie kandydatur, 
c) przedstawienie regulaminu głosowania przez Komisję Skrutacyjną, 
d) przeprowadzenie głosowania tajnego, 
e) ogłoszenie przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej wyników głosowania tajnego 

(odczytanie protokołu głosowania sporządzonego przez Komisję Skrutacyjną), 
f) odczytanie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady. 
 

6. Informacja z wykonania budżetu Powiatu Nyskiego za I półrocze 2020 r.  
a) przedstawienie informacji,  
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu o przebiegu wykonania budżetu  

za I półrocze 2020 r.  
c) opinia Komisji Budżetu i Spraw Regulaminowych,  
d) dyskusja,  
e) przyjęcie informacji.  
 

7. Informacja z działalności Nadzorów Wodnych w powiecie nyskim za 2019 r.  
a) przedstawienie informacji,  
b) opinia Komisji Środowiska i Rozwoju Obszarów Wiejskich, 
c) dyskusja,  
d) przyjęcie informacji. 
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8. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) zmiany uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego komisji zdrowia i spraw 

społecznych Rady Powiatu w Nysie, 
b) zmiany uchwały w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego komisji budżetu  

i spraw regulaminowych Rady Powiatu w Nysie, 
c) zmiany uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego komisji edukacji, kultury  

i promocji Rady Powiatu w Nysie, 
d) zmiany uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego komisji bezpieczeństwa  

i infrastruktury Rady Powiatu w Nysie, 
e) zmiany uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 r.  
f) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
g) zmiany budżetu Powiatu Nyskiego na 2020 r. 
h) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2036. 

 
9. Wolne wnioski. 

 
10. Zamknięcie obrad. 

 
Starosta - A. Kruczkiewicz w imieniu Zarządu zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku sesji 
w pkt 8 jako ppkt i i j dwóch projektów uchwał w sprawie: 
- uchylenia uchwały nr XX/196/2020 Rady Powiatu w Nysie z dnia 28 sierpnia 2020 r.  
w sprawie utworzenia na terenie powiatu nyskiego dwóch mieszkań chronionych dla osób 
usamodzielnianych opuszczających pieczę zastępczą i ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w mieszaniu chronionym, 
- ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym. 
 
Ad 1 c przyjęcie ślubowania nowowstępującej radnej, 

Przewodn iczący Rady odczytał treść ślubowania, po czym radna Anna Ziółkowska – Woźny 
złożyła ślubowanie, wypowiadając słowo „ślubuję”.  
 
Przewodniczący oznajmił, że od tego momentu w sesji uczestniczy 24 radnych. 
 

Przewodniczący Rady zarządził następnie głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku 

sesji w pkt 8 i projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XX/196/2020 Rady Powiatu  

w Nysie z dnia 28 sierpnia 2020 r. w sprawie utworzenia na terenie powiatu nyskiego dwóch 

mieszkań chronionych dla osób usamodzielnianych opuszczających pieczę zastępczą i ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszaniu chronionym. 

Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 24 
Głosy za – 24,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 0.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

W wyniku głosowania Rada jednomyślnie zgodziła się na wprowadzenie ww. projektu uchwały 
do porządku sesji.  
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W następnej kolejności Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie wprowadzenia do 

porządku sesji w pkt 8 j projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym. 

Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 24 
Głosy za – 24,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 0.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

W wyniku głosowania Rada jednomyślnie zgodziła się na wprowadzenie ww. projektu uchwały 
do porządku sesji.  

Ad 1 d Przyjęcie protokołu z XX sesji, 

Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

Radny - Paweł Szymkowicz przypomniał, że na poprzedniej sesji wprowadzono do porządku 
uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Środowiska 
i Rozwoju Obszarów Wiejskich. Dodał, że radni nie mieli w materiałach projektu tej uchwały.  
W związku z tym poprosił o przesłaniu mu tego projektu wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący  Rady zarządził następnie głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu  
z poprzedniej sesji.  

 Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 24 
Głosy za – 23,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 1.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

W wyniku głosowania Rada większością głosów przyjęła protokół z poprzedniej sesji.  

 
Ad 3 Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu (załącznik nr 5), 
 

Radny Piotr Woźniak odniósł się do informacji z posiedzenia Zarządu z 20 sierpnia 2020 r. pkt 3 

„Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w Nysie w sprawie wyrażenia 

zgody na przystąpienie do realizacji projektu Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Opolskiego na lata 2014-2020 z Europejskiego Funduszu Społecznego”.  

Spytał czego dotyczy ten projekt, jakie niesie skutki finansowe i jaki był nasz wkład własny.  

Następne pytanie radnego dotyczyło informacji z posiedzenia Zarządu z dnia 10 września pkt 1: 

„Zarząd podjął uchwałę w sprawie udzielenia poręczenia kredytu zaciągniętego przez 

Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w Nysie Spółka z o.o.”  

Spytał w jakiej wysokości jest ten kredyt, na jaki cel i przez kogo udzielony.  
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 Starosta – Andrzej Kruczkiewicz odpowiadając na pierwsze pytanie wyjaśnił, że dotyczy ono 

projektu, do którego przystąpił Zespół Szkół Technicznych w Nysie. W ramach projektu 

realizowane są kursy zawodowe, zakupiono doposażenie i sprzęt komputerowy. Dodał, że nasz 

wkład to 12 tys. zł. 

Odnośnie pytania dotyczącego poręczenia kredytu dla PKS w Nysie, wyjaśnień udzielił dyrektor 

PKS – Cz. Biłobran. Oznajmił, że Zarząd co roku udziela takiego poręczenia dla Spółki. Jest to 

kredyt obrotowy na polepszenie płynności. Zaciągany jest w banku ING Bank Śląski.  

Radny P. Woźniak spytał czy w ubiegłym roku również był zaciągnięty kredyt w wys. 750.000 zł. 

Starosta – A. Kruczkiewicz odparł twierdząco.  

Ad 4 Interpelacje i wnioski radnych 

Radna Bożena Lewińska zgłosiła interpelacje / zapytania w sprawie : 

- drogi powiatowej Łambinowice – Goszowice oraz Sowin – DP 1522 (załącznik nr 6) 

- dalszego funkcjonowania SP ZOZ ZOZ w Głuchołazach (załącznik nr 7), 

- reorganizacji Domów Dziecka w powiecie nyskim (załącznik nr 8). 

Radny Daniel Palimąka odniósł się do interpelacji w sprawie lokalizacji przystanku  

w Wyszkowie Śląskim, którą złożył na poprzedniej sesji. Oznajmił, że w odpowiedzi jaką 

otrzymał, Starosta powołuje się na opinię Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego, która 

zakwestionowała pierwotną lokalizację mieszkańców. Dodał, że jeśli się uważnie przeczyta tę 

opinię, to jest tam też negacja obecnej lokalizacji zaproponowanej przez Starostę. W związku  

z powyższym, radny zaapelował, aby Starosta to zweryfikował.  

Radny odniósł się również do interpelacji dotyczącej ulicy Długosza w Nysie. Zaznaczył, że  

w budżecie powiatu wciąż są zaplanowane środki na wykonanie dokumentacji przebudowy tej 

drogi, która jest bardzo niebezpieczna. Dodał, że Starosta bagatelizował to, mówiąc, że było tam 

kilka stłuczek.  

W związku z tym radny chciałby, aby Starosta powiedział to mieszkańcom. Podkreślił, że na 

ulicy tej jest duże natężenie ruchu, szczególnie w okresie letnim. Zaapelował też, aby nie 

wykreślać tego zadania z budżetu. 

W następnej kolejności radny D. Palimąka złożył interpelacje dotycząca remontu ulicy 

Mazowieckiej w Nysie (załącznik nr 9). 

Radna Jolanta Barska stwierdziła, że w związku z wylaniem rzeki Mora w Morowie miało odbyć 

się spotkanie z udziałem przedstawicieli Województwa Opolskiego, Gminy Nysa i Wód Polskich. 

W związku z tym spytała, jakie ustalenia zapadły na tym spotkaniu.  

W dalszej kolejności radna przypomniała, że w połowie sierpnia miał być złożony wniosek 

dotyczący remontu Alei Wojska Polskiego. W związku z tym spytała, czy został on 

zweryfikowany pozytywnie pod względem formalnym.  

Radna podziękowała także Staroście za złożenie wniosku do programu dotyczącego rehabilitacji 

25+. Zaznaczyła, że dzięki temu, osoby niepełnosprawne z naszego powiatu, będą mogły 

kontynuować rehabilitację społeczną i zawodową. Środki na to zadanie zostaną pozyskane  

z PFRON.  
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Wyraziła także podziękowania za znalezienie satysfakcjonującego wszystkie strony rozwiązania 

odnośnie obsadzenia stanowiska dyrektora ZST w Nysie.  

 

Radny Piotr Woźniak spytał jakie są realne ramy czasowe uruchomienia przejazdu przez tamę 

Jeziora Nyskiego.    

Radna Bożena Lewińska spytała „co z naszą naczyniówką”. Czy wiadomo na jakim etapie jest jej 

ewentualne uruchomienie. Dodała, że w całej Polsce wdrażany jest program wczesnego 

wykrywania tętniaków. W związku z tym, bez „naczyniówki” przystąpienie Powiatu Nyskiego do 

tego programu jest hipotetyczne.  

W dalszej kolejności radna odniosła się do złożonej przez siebie interpelacji dotyczącej SP ZOZ 

ZOZ w Głuchołazach. Podkreśliła, że obecne zadłużenie tej jednostki dwukrotnie przekracza 

amortyzację. Za pierwsze półrocze tego roku nie należy spodziewać się rewelacji. Spytała jakie 

są plany Zarządu, czy jest jakiś zakres postępowania.    

Spytała także, czy w świetle ogłoszonego przez Ministerstwo Zdrowia planu centralizacji 

szpitali, planowane jest zrzeczenie się tego szpitala na rzecz Ministerstwa, a w konsekwencji 

likwidacja. Przypomniała przy tym, że w poprzedniej kadencji Minister zwrócił się do Starosty 

Nyskiego o możliwość zamknięcia tego szpitala z uwagi na dublowanie się jego zadań ze 

Szpitalem MSW w Głuchołazach.    

 

Odnosząc się natomiast do interpelacji w sprawie funkcjonowania Domów Dziecka w powiecie 

nyskim spytała, czy Zarząd planuje kontynuować politykę poprzedniego Zarządu w zakresie 

tworzenia rodzinnych domów dziecka, czy też będzie stawiał na opiekę instytucjonalną  

i budowę kolejnych placówek. Radna zwróciła też uwagę, że jeśli zostanie zlikwidowany Dom 

Dziecka w Paczkowie, a powstanie nowy w Korfantowie, to istnieje obawa, czy obecna kadra 

będzie chciała dojeżdżać tam do pracy.  

 

Radny Paweł Szymkowicz zgłosił następnie interpelację / zapytanie dotyczące udziału gmin  

w realizacji remontów dróg powiatowych (załącznik nr 10). 

 

Starosta – A. Kruczkiewicz odpowiadając na pytanie radnego P. Woźniaka w sprawie przejazdu 

przez tamę Jeziora Nyskiego oznajmił, że zakończenie tego zadania i otwarcie przejazdu 

planowane jest na koniec października br.  

Odnośnie pytania radnej J. Barskiej na temat rozpatrzenia wniosku na dofinansowanie remontu 

Alei Wojska Polskiego w Nysie poinformował, że na chwilę obecną nie ma żadnych informacji  

w tej sprawie. Zapewnił, że jak tylko coś będzie wiedział, natychmiast o tym poinformuje.   

Jeżeli chodzi o spotkanie z przedstawicielami Wód Polskich oznajmił, że odbyły się dwa 

spotkania. W związku z tym, że przez rzekę Mora przebiega most, którego właścicielem jest 

Powiat Nyski, planowane są działania, aby poprawić przepustowość pod tym mostem.  

Odnosząc się do interpelacji radnego D. Palimąki na temat remontu ulicy Mazowieckiej w Nysie 

stwierdizł „czy ją ujmiemy – zobaczymy”. 

Następnie odniósł się do interpelacji radnej  B. Lewińskiej na temat funkcjonowania Domów 

Dziecka w powiecie nyskim. Oznajmił, że ustawa z 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej określiła pewien kierunek działań. Dodał, że poprzedni Zarząd podjął decyzję 
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o zakupie nieruchomości i przekazaniu jej na rodzinny dom dziecka, co było na tamten moment 

prawidłowe. Okazuje się jednak, że obecnie są kłopoty z rodzinami zastępczymi. W związku  

z tym, że ww. ustawa powinna wejść w życie z dniem 1 stycznia „powiaty stanęły pod ścianą”. 

Dodał, że delegacja z Powiatu Nyskiego w tej sprawie była u Pani Minister Rodziny i Polityki 

Społecznej – M. Maląg. W trakcie tej wizyty zgłosił jej problem przed jakim stoi nasz powiat. 

Został on także przedstawiony do Związku Powiatów Polskich. Z informacji jakie otrzymaliśmy 

wynika, że poszczególni wojewodowie będą każdą sprawę rozpatrywać osobno. Dodał, że różnie 

powiat podchodzą do tego problemu. Zarząd Powiatu Nyskiego zdecydował się na budowę 

nowego domu dziecka. Kontynuując dodał, że w najbliższy wtorek udaje się na spotkanie 

Związku Powiatów Polskich gdzie będzie omawiana ta tematyka. Po spotkaniu przekaże 

konkretne informacje, co dalej z domami dziecka.  

W dalszej kolejności Starosta odniósł się do interpelacji w sprawie dalszego funkcjonowania  

SP ZOZ ZOZ w Głuchołazach. Oznajmił, że już w ubiegłym roku Ministerstwo przedstawiło 

propozycję restrukturyzacji 217 szpitali. Jednak z uwagi na pandemię koronawirusa, trudno 

powiedzieć jak to będzie przebiegać. Dodał, że Zarząd postanowił przeprowadzić audyt  

w SP ZOZ ZOZ w Głuchołazach. Będzie to dokument, który pozwoli radnym podjąć pewne 

decyzje, co do tego szpitala.  

Odnosząc się do interpelacji radnego D. Palimąki nt. ulicy Długosza w Nysie oznajmił, że poprosił  

Policję o informację na temat ilości wypadków jakie tam miały miejsce. Z informacji tej wynika, 

że od stycznia 2018 r. do stycznia 2020 r. były tam 4 zdarzenia drogowe, w których nikt nie 

doznał obrażeń ciała. Dodał, że „dziś nie ma bezpiecznej drogi”.  

Jeśli chodzi o „naczyniówkę” poinformował, że na chwilę obecną nie ma żadnych informacji. Cały 

czas czekamy. Jeśli chodzi o przetarg, to była mowa o wrześniu. Dodał, że program wykrywania 

tętniaków będzie dodatkowym argumentem za uruchomieniem naczyniówki.  

Przewodniczący Rady – Bogdan Wyczałkowski spytał czy w związku z budową i otwarciem 

nowego domu dziecka jest jakaś koncepcja co do budynku w Paczkowie. 

Starosta – A. Kruczkiewicz odparł, że ustawa zakłada domy 14-osobowe. Istnieje możliwość 

podziału domu na dwa osobne, jednak muszą być podzielone w pionie i muszą być na dwóch 

odrębnych działkach. Dochodzi jednak do takich absurdów jak w województwie mazowieckim, 

gdzie Wojewoda pozwolił podzielić placówkę w poziomie. To pokazuje, że ta sprawa jest 

niedograna. Na dziś zgodnie z wytycznymi, jeśli w Paczkowie będzie placówka, to tylko  

14-osobowa. Być może to ulegnie zmianie, ale okaże się po wizycie w Ministerstwie.  

Radny - Tomasz Jazinienicki oznajmił, że wspólnie z Panem E. Hałajko działa w Komisji  

ds. ścieżek rowerowych. Ostatnio odbyło się spotkane dotyczące ścieżki przy  

ul. Rodziewiczówny w Nysie. Na to spotkanie przyjechali rowerami. Dodał, że Komisja 

bezpieczeństwa przez długie lata mówiła, że nie da się zmienić przebiegu tej ścieżki. Jednak 

Komendant Policji, po zobaczeniu na miejscu jak to wygląda stwierdził, że istnieje taka 

możliwość. Ten przykład pokazuje, że osobiste doświadczenia w tym zakresie są najlepsze.  

W związku z powyższym zaprasza pana Starostę na przejażdżkę po ulicy Długosza. 

Być może wówczas choć trochę zmieni zdanie odnośnie stwierdzenia, że nie ma dróg 

bezpiecznych.  

Starosta odparł, że mówił o drogach, a nie o chodnikach i ścieżkach. Dodał jednocześnie,  

że zaproszenie przyjmuje.  
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Radny Grzegorz Samborski oznajmił, że po podtopieniu Morowa był tam i rozmawiał  

z mieszkańcami i sołtysem. Spytał Starostę czy sprawa z Wodami Polskimi jest na tyle dopięta, 

że zrobimy wszystko, aby ta sytuacja sie nie powtórzyła.  

Starosta A. Kruczkiewicz odparł, że tę sprawę koordynuje Gmina Nysa. Dodał, że w naszym 

powiecie nie tylko gmina Nysa została poszkodowana, ale też gmina Głuchołazy. Dodał,  

że zarzuca się powiatowi, że jedną z przyczyn podtopienia „jest prostopadłe uderzenie rzeki pod 

nasz most”. W związku z tym padła propozycja, że my jako Powiat uregulujemy przepust pod 

tym mostem.  

Radny – Cz. Biłobran stwierdził, że w ustawie jest zakaz finansowania inwestycji należących do 

Skarbu Państwa. Dodał, że Starosta jako osoba odpowiedzialna za bezpieczeństwo, może jedynie 

lobbować na rzecz poprawy tej sytuacji, ale nasz udział materialny w tym przypadku jest 

niemożliwy, poza tym mostem. Zwiększenie przepustów pozwoli na to, że woda spłynie szybciej 

i nie będzie się tam zatrzymywać.  

W dalszej kolejności radny spytał jak wygląda sytuacja jeśli chodzi o pandemię koronawirusa  

i jak bezpieczeństwo dzieci. Czy są zagrożenia,  czy wiadomo, że sytuacja może się pogorszyć lub 

się pogarsza. Spytał także, dlaczego Burmistrz Paczkowa, który jest zarażony nie jest w szpitalu 

w Nysie. Czy to oznacza, że my nie mamy wolnych łóżek. 

Starosta A. Kruczkiewicz odparł, że sytuacja zmienia się dramatycznie. Na wczoraj było 96 

zakażeń. Nasze łóżka są w tej chwili wypełnione. Zaznaczył, że mamy w Nysie oddział zakaźny,  

a nie szpital przygotowany do leczenia koronawirusa. Takie szpitale są w Kędzierzynie – Koźlu  

i w Opolu. Jeśli chodzi o szkoły, to zaraz po rozpoczęciu roku szkolnego stwierdzono przypadek 

zakażenia w „Rolniku” i „Carolinum”. Na dziś szkoły funkcjonują normalnie. Jak będzie dalej tego 

jednak nie wiadomo. Oznajmił także, że w kwietniu - maju podjął drastyczne działania jeśli 

chodzi o DPS-y w naszym powiecie. Na razie nie ma tam przypadków zakażenia.  

Radna Bożena Lewińska oznajmiła, że szpital nyski nie jest typowo „covidowy”. Oznacza to,  

że jeśli jest pacjent z zakażeniem covidem i ma inne schodzenia współistniejące, które mogą 

pogarszać przebieg choroby, to automatycznie kierowany jest do Kędzierzyna - Koźla. Jeśli zaś 

jest prosty przebieg choroby, to może być przyjęty do szpitala w Nysie, przy czym tak się złożyło, 

że obu naszych „zakaźników” nie ma.  

Radny - Kazimierz Rozumek poprosił, aby Starosta podczas wizyty w Warszawie zapytał co ze 

szczepionkami. Stwierdził jednocześnie, że nasi posłowie z różnych ugrupowań nie zrobili nic  

w tym kierunku.  

Radny - Piotr Bobak poinformował, że odbyło się spotkanie w którym uczestniczyli: Marszałek 

Województwa, Starosta Nyski, Burmistrz Nysy i Burmistrz Głuchołaz. Jego efektem będzie 

opracowanie strategii zabezpieczenia przeciwpowodziowego. Wyraził nadzieję, że raport, który 

powstał będzie podstawą do rozpoczęcia działań inwestycyjnych. Zaznaczył przy tym, że jest to 

w kompetencji Wód Polskich, ale wsparcie 4 samorządów pozwoli w najbliższym czasie  

na zrealizowanie inwestycji.  

Korzystając z okazji wyraził też podziękowania dla Zarządu Województwa Opolskiego  

za uchwałę o przekazaniu 100 tys. zł w ramach pomocy dla Gminy Głuchołazy i Gminy Nysa. 

Dodał, że ma nadzieję, że Sejmik pozytywnie odniesie sie do propozycji Zarządu  
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Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęło do niego pismo informujące o utworzeniu  

w Radzie Powiatu klubu radnych „Razem dla Powiatu Nyskiego”, którego członkami są  

Piotr Woźniak, Tomasz Jazienicki oraz Anna Ziółkowska – Woźny.  

Ad 4 Rozpatrzenie wniosku o odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Nysie 

a) przedstawienie wniosku, 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, iż do Rady Powiatu wpłynęło pismo podpisane przez 11 

radnych o odwołanie Pana Pawła Szymkowicza z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady 

(załącznik nr 11).   

Radny - Piotr Woźniak spytał co złego od kwietnia uczynił Pan dr Szymkowicz.  

Radny – Cz. Biłobran zabierając głos stwierdził, że jak odwoływano go z funkcji 

przewodniczącego komisji bezpieczeństwa, to wówczas nie podano żadnego uzasadnienia. 

Dodał, że radni bardzo dobrze oceniają pracę Pana P. Szymkowicza, niemniej jednak uważają,  

że może być lepiej. Dodał, że ma nadzieję, że nowowybrana osoba odciąży Przewodniczącego 

Rady w jego pracy.  

Radny P. Woźniak stwierdził, że jego zdaniem wniosek o odwołanie jest pokłosiem podpisania 

koalicji PSL z PiS-em. Spytał czy jest to prawda. Dodał, że pozytywnie ocenia pracę  

dra P. Szymkowicza na tym stanowisku. Podsumowując stwierdził, że jest to sprawa typowo 

polityczna.  

Radny - Daniel Palimąka – przypomniał, że radny Paweł Szymkowicz został zgłoszony na 

Wiceprzewodniczącego Rady przez klub radnych PO. Podkreślił, że jest to osoba, która ma wiele 

zalet i atutów. Posiada wieloletnie doświadczenie w Radzie Powiatu i zawsze miał najwyższe 

poparcie społeczne w gminie Głuchołazy. Radny dodał, że dziwi się Staroście, że w przededniu 

pozyskania środków europejskich pozbywa się fachowca pracującego w departamencie 

programów operacyjnych Urzędu Marszałkowskiego. Zaapelował też do radnych, aby  wzięli to 

pod uwagę przy głosowaniu.  

Radny - Cz. Biłobran stwierdził, że nie zgadza się argumentami dotyczącymi doświadczenia  

w Radzie Powiatu, bo gdyby to było decydujące, to kto inny byłby Przewodniczącym Rady.  

Dodał także, że przy wyborze członków Komisji Statutowej odrzucono jego kandydaturę, mimo, 

że ma doświadczenie jako wiceburmistrz, wicestarosta, starosta i jest administratywistą  

z wykształcenia. Zaapelował, aby nie mówić o polityce w samorządzie. Oświadczył również,  

że nie podpisał żadnej umowy koalicyjnej.  

Radny - Piotr Woźniak stwierdził że wierzy w to, że Pan Paweł Szymkowicz pozostanie  

na stanowisku. Zaapelował do radnych, aby docenili zaangażowanie P. Szymkowicza w to,  

co przez te ostatnie miesiące robił. Zdaniem radnego jest to człowiek, który jest na właściwym 

miejscu.  

b) wybór Komisji Skrutacyjnej, 
 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.  

Radny Cz. Biłobran zgłosił kandydaturę radnego Janusza Zapióra.  
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Radny - Janusz Zapiór wyraził zgodę.  

Radny Piotr Woźniak zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Jazienickiego 

Radny T. Jazienicki wyraził zgodę  

Radny Jacek Chwalenia zgłosił kandydaturę radnego Zbigniewa Karnasia. 

Radny Z. Karnaś wyraził zgodę. 

Ponieważ nie zgłoszono innych kandydatów Przewodniczący Rady zarządził głosowanie  

w sprawie zamknięcia listy kandydatów.  

Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 23 
Głosy za – 23,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 0.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do protokołu) 

W wyniku głosowania Rada dokonała zamknięcia listy kandydatów.  

W następnej kolejności przystąpiono do głosowania poszczególnych kandydatów do Komisji 

Skrutacyjnej. 

Głosowanie kandydatury – J. Zapióra  

Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 24 
Głosy za – 24,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 0.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 13 do protokołu) 

Głosowanie kandydatury – T. Jazienickiego  

Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 23 
Głosy za – 23,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 0.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do protokołu) 

 

Głosowanie kandydatury – Z. Karnasia  

Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 24 
Głosy za – 22,  
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Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 2.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że wszyscy kandydaci uzyskali wymaganą ilość głosów i zostali 

wybrani do Komisji Skrutacyjnej.  

Następnie poprosił komisję skrutacyjną o przygotowanie regulaminu i przeprowadzenia 

głosowania, po czym ogłosił 5 minut przerwy w obradach.  

Przerwa 

Po wznowieniu obrad głos zabrał Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Opolskiego - 

Piotr Wach. Oznajmił, że już w pierwszym tygodniu po tragicznym dniu, kiedy wystąpiły 

podtopienia był w Morowie i w Biskupowie, gdzie spotkał się z sołtysem i mieszkańcami. W ślad 

za tym zainicjował działania samorządu województwa, poprzez złożenie interpelacji. Dodał,  

że z odpowiedzi jaką uzyskał, wynika, że samorząd województwa będzie poczuwał się  

do udzielenia pomocy Gminie Głuchołazy i Gminie Nysa. W dalszej części wystąpienia 

poinformował, że dziś, przed sesją, był w Biskupowie, gdzie odbyło się spotkanie z sołtysem, 

dyrektorem ZUD i przedstawicielami Wód Polskich. Na spotkaniu tym padła deklaracja, że rowy 

melioracyjne w Biskupowie mają być udrażniane, za co chciałby podziękować Panu Staroście. 

Dodał, że Wody Polskie podejmą też niezbędne działania jeśli dostaną impuls ze strony 

samorządu. Dlatego potrzebna jest strategia.  

c) przedstawienie regulaminu głosowania przez komisję skrutacyjną, 
 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej - T. Jazienicki, który odczytał regulamin głosowania 

(załącznik nr 16).  

d) przeprowadzenie głosowania tajnego, 
 
W tej części posiedzenia odbyło się głosowanie tajne. 
 
e) ogłoszenie przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej wyników głosowania 

tajnego (odczytanie protokołu głosowania sporządzonego przez Komisję Skrutacyjną), 
 
Po przeliczeniu głosów przez Komisję Skrutacyjną – Przewodniczący komisji - Tomasz Jazienicki 
odczytał protokół z przeprowadzonego głosowania (załącznik nr 17). Oznajmił, że w głosowaniu 
udział wzięło 24 radnych, z czego głosów ważnych oddano 24. Z ważnie oddanych głosów „za” 
odwołaniem Pana P. Szymkowicza głosowało 16 radnych, „przeciw – 8 , nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu.  
  
Tym samym Rada Powiatu w Nysie odwołała Pana Pawła Szymkowicza z funkcji 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu.  

 
f) odczytanie uchwały w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady. 
 

Przewodniczący Rady podziękował radnemu P. Szymkowiczowi za współprace po czym odczytał  

uchwałę (załącznik nr 18). 
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Radny Paweł Szymkowicz zabierając głos podziękować radnym za dotychczasową współpracę 

jako Wiceprzewodniczący. Dodał, że dzisiejsze głosowanie przyjmuje z pokorą i deklaruję chęć 

konstruktywnej współpracy.  

Ad 5 Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Nysie, 

a) wybór Komisji Skrutacyjnej, 
 

Radny Cz. Biłobran – do Komisji Skrutacyjnej zaproponował tych samych radnych, co  

w poprzednim głosowaniu. 

Radni: J. Zapiór, T. Jazienicki i Z. Karnaś wyrazili zgodę. 

Ponieważ nie zgłoszono więcej kandydatów Przewodniczący Rady zaproponował zamknięcie 

listy po czym zarządził głosowanie w tej sprawie.  

Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 23 
Głosy za – 23,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 0.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 19 do protokołu) 

W wyniku głosowania Rada zdecydowała o zamknięciu listy kandydatów do Komisji 

Skrutacyjnej.  

W następnej kolejności przystąpiono do głosowania poszczególnych kandydatów do Komisji 

Skrutacyjnej. 

Głosowanie kandydatury – J. Zapióra  

Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 24 
Głosy za – 24,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 0.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do protokołu) 

Głosowanie kandydatury – T. Jazienickiego  

Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 23 
Głosy za – 23,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 0.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 21 do protokołu) 
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Głosowanie kandydatury – Z. Karnasia  

Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 24 
Głosy za – 22,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 2.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że wszyscy kandydaci uzyskali wymaganą ilość głosów i zostali 

wybrani do komisji skrutacyjnej.  

b) zgłoszenie kandydatur, 
 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów.  

Starosta A. Kruczkiewicz zgłosił kandydaturę Pani Marii Żukowskiej – Jacykowskiej. Oznajmił, 

 że była ona przewodniczącą komisji zdrowia, radną w radzie miejskiej, jest pracownik banku.  

Radna M. Żukowska – Jacykowska wyraziła zgodę. 

Radny D. Palimąka zgłosił kandydaturę Pana Pawła Szymkowicza. 

Radny P. Szymkowicz wyraził zgodę.  

Ponieważ nie zgłoszono więcej kandydatów, przewodniczący Rady zaproponował zamknięcie 
listy po czym zarządził głosowanie w tej sprawie.  
 
Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 24 
Głosy za – 24,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 0.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 23 do protokołu) 

 
W wyniku głosowania Rada zdecydowała o zamknięciu listy kandydatów.  

Przewodniczący Rady poprosił następnie aby komisja skrutacyjna przystąpiła do opracowania 

regulaminu głosowania oraz przeprowadzenia procedury głosowania, po czym ogłosił przerwę 

w obradach. 

Przerwa  

c) przedstawienie regulaminu głosowania przez Komisję Skrutacyjną, 
 

Po wznowieniu obrad przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Tomasz Jazienicki odczytał 

regulamin głosowania (załącznik nr 24). 
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d) przeprowadzenie głosowania tajnego, 
 

Radni przystąpili do głosowani tajnego.  

e) ogłoszenie przez przewodniczącego komisji skrutacyjnej wyników głosowania tajnego 
(odczytanie protokołu głosowania sporządzonego przez komisję skrutacyjną), 

 

Przewodniczący komisji skrutacyjnej – Tomasz Jazienicki odczytał protokół  

z przeprowadzonego głosowania (załącznik nr 25), z którego wynikało, że Rada Powiatu  

w Nysie dokonała wyboru Pani Marii Żukowskiej – Jacykowskiej na wiceprzewodniczącą Rady.  

f) odczytanie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady. 
 

Przewodniczący Rady odczytał następnie uchwałę w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 

Rady Powiatu w Nysie (załącznik nr 26).   

Ad 6 Informacja z wykonania budżetu Powiatu Nyskiego za I półrocze 2020 r. (załącznik nr 27)  
 

a) przedstawienie informacji,  
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że radni otrzymali wcześniej przedmiotowe sprawozdanie i było 
ono omawiane na poszczególnych komisjach. Wobec powyższego zaproponował,  
aby zrezygnować z jego prezentacji.  
 
Radni przez aklamację wyrazili zgodę. 

 
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu o przebiegu wykonania budżetu  
za I półrocze 2020 r.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu – Danuta Korzeniowska odczytała uchwalę nr 280/2020 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Powiatu Nyskiego za I półrocze 2020 r. (załącznik nr 28) 

 

c) opinia Komisji Budżetu i Spraw Regulaminowych,  
 
Przewodniczący Komisji – P. Bobak oznajmił, że komisja analizując sprawozdanie, dyskutowała 

głównie na temat sytuacji finansowej SP ZOZ ZOZ w Głuchołazach. Podkreślił, że kwota 

zobowiązań wymagalnych w tej jednostce wynosi 1,6 mln zł, a ogólna kwota zobowiązań 9 mln 

zł. Radni w trakcie posiedzenia pytali, jakie Zarząd planuje działania, aby uzdrowić sytuację  

w tym szpitalu. Czy to będą działania polegające na przepływie środków finansowych, czy czeka 

ten szpital jakaś poważna zmiana restrukturyzacyjna.  

d) dyskusja,  
 
Radny P. Woźniak zwrócił uwagę, że w opinii RIO znalazły się niebezpieczne zapisy. Jest to 

bardzo ważna informacja dla Rady. Skład orzekający sygnalizuje, że w określonej sytuacji 

prawnej, przedmiotowe zobowiązania mogą stać się zobowiązaniami Powiatu. Ponadto 

wystąpienie zobowiązań wymagalnych w jednostce organizacyjnej utworzonej przez Powiat, 

wskazuje na naruszenie art. 44 ust. 3 pkt 2 i 3 ustawy o finansach publicznych. Radny poprosił, 

aby Zarząd powiedział w jaki sposób doszło do tej sytuacji i co można zrobić, aby przy kolejnej 

opinii RIO tego rodzaju zapisu nie było.  
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Radny - Cz. Biłobran stwierdził, że jego zdaniem opinia RIO jest chłodnym raportem 

urzędniczym, mówiącym o stanie prawnym, jaki jest na dzień dzisiejszy i o tym, że ktoś pokryje 

koszty. Dodał, że wydając tę opinię zapomniano, że żyjemy w czasach pandemii światowej  

i zmian w systemie finansowania (wprowadzeniu ryczałtu). Na to nakłada się wielki kryzys 

kadrowy, który jeszcze się pogłębi, co doprowadzi do wzrostu kosztów. Dodał, że można 

funkcjonować tak, jak szpital w Nysie, który dostaje ryczałt, a nie przyjmuje wszystkich 

pacjentów. W ten sposób można mieć 750 tys. zł zysku. Trzeba pamiętać jednak, że 

najważniejsze jest zdrowie ludzi, a nie pieniądze.  

Kontynuując radny stwierdził, że trzeba rozpocząć dyskusję, jak powinna wyglądać powiatowa 

służba zdrowia. Stwierdził, że cieszy się z zapowiedzi Rządu, bo ochrona zdrowia to za duży 

ciężar dla samorządów powiatowych, kiedy nie do końca finansuje się procedury, pensje czy 

lekarstwa. Do tego  samorządy mają dawać na inwestycje z własnego budżetu.  

Dodał, że trudna sytuacja SP ZOZ ZOZ w Głuchołazach nie wynika z winy tej jednostki tylko,  

ze złego finansowania. Jest różnica między finansowaniem świadczeń ratujących życie,  

a rehabilitacją. Niestety na rehabilitacje przeznacza się mniej pieniędzy, a jest to tak samo ważne 

jak ratowanie życia, bo za brak rehabilitacji można też zapłacić życiem. Dodał ponadto, że 

żądanie dziś odpowiedzi od Starosty jest trochę nieuczciwe. Ta sytuacja nie pojawiła się nagle. 

Co prawda były momenty kiedy szpital w Głuchołazach osiągnął minimalny zysk. Niestety 

pojawiła się pandemia, kłopoty i znowu trudna sytuacja wraca. Zdaniem radnego być może 

konieczne są zdecydowane rozstrzygnięcia. Jednak nie mogą być one podjęte ad hoc. Konieczne 

są rozmowy w grupach eksperckich oraz rozmowy z NFZ. 

Radny - P. Woźniak ponownie zwrócił uwagę, że opinia RIO jasno wskazuje, że została 

naruszona ustawa o finansach publicznych. Stwierdził, że kolejnym etapem będzie złamanie 

dyscypliny i postępowanie przed rzecznikiem dyscypliny finansów publicznych. Zaznaczył, że 

mówi o tym w interesie Zarządu. Kontynuując stwierdził, że daleki jest od tego, aby dyskutować 

o szpitalu w Głuchołazach przy okazji omówienia sprawozdania za I półrocze. Dodał, że przez 

ostatnie 4 lata był szefem Rady Społecznej SP ZOZ ZOZ w Głuchołazach i w tym czasie zrobiono 

dużo, aby ten szpital utrzymać. Stwierdził też, że jest ostatnim, który byłby wrogiem tej 

jednostki. Podkreślił, że RIO mówi o tym, że 9 mln zł długu, za chwilę będzie długiem Powiatu.  

W sytuacji kiedy mamy mniejsze dochody i odpisy z podatków, to czeka nas być może procedura 

kredytowa.  

Radny zaznaczył, aby nie traktować jego wypowiedzi jako krytyki, bo obecny Zarząd nie jest za 

to odpowiedzialny. Jednak trzeba pamiętać, że uwaga RIO może oznaczać kłopoty łącznie  

z karami finansowymi. W związku z czym wnioskuje, aby odbyło się szkolenie na ten temat. 

Dodał także, że popiera pomysł, aby powołać zespół i wspólnie porozmawiać.  

 

e) przyjęcie informacji.  
 
Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie  
z wykonania budżetu Powiatu Nyskiego za I półrocze 2020 r. 
 
Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 23 
Głosy za – 20,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 3.  
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(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 29 do protokołu) 

 
W wyniku głosowania Rada większością głosów przyjęła przedmiotowe sprawozdanie.  

Ad 7 Informacja z działalności Nadzorów Wodnych w powiecie nyskim za 2019 r.  
 

a) przedstawienie informacji,  
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że radni otrzymali wcześniej przedmiotowe informacje oraz,  
że były one omawiane na komisji. Wobec powyższego zaproponował aby zrezygnować z ich 
prezentacji (załączniki nr 30a, 30b, 30c, 30d).  
 
Radni przez aklamację wyrazili zgodę. 

 
b) opinia Komisji Środowiska i Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

 
Przewodniczący Komisji Środowiska i Rozwoju Obszarów Wiejskich – Zbigniew Karnaś 
oznajmił, że kierowana przez niego Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowe 
informacje. 

 
c) dyskusja,  

 
Radny Paweł Szymkowicz przypomniał, że w ubiegłym roku o tej samej porze zwracał uwagę na 

sytuację, która ma miejsce w Dolinie Bystrego Potoku na rezerwacie Cicha Dolina, czyli 

najatrakcyjniejszym turystycznie i przyrodniczo fragmencie Gór Opawskich. Sprawa dotyczy 

przebiegu szlaków turystycznych, a przede wszystkim ścieżki dydaktycznej, która prowadzi od 

schroniska pod Kopą do Jarnołtówka i Pokrzywnej wzdłuż Bystrego Potoku. Zaznaczył, że trasa 

ta jest wytyczona tak, że w trzech miejscach przebiega przez koryto potoku. Do niedawna  

znajdowały się tam mostki, które umożliwiały turystom sprawne i bezpieczne przejście. Niestety 

z tych trzech mostków, zachował się tylko jeden. W pozostałych miejscach takich mostków nie 

ma i turyści muszą pokonywać trasę idąc po wodzie lub przeskakując przez nią, narażając się na 

kontuzję, gdyż kamienie tam są bardzo  śliskie. Podkreślił, że jest to szczególnie ważne dla grup 

młodzieży, wycieczek szkolnych, kolonijnych, które tamtędy schodzą z Kopy lub wędrują do 

schroniska.  

Przypomniał, że w ubiegłym roku składał wniosek, aby poprawić tę sytuację. Próbowali to 

zrobić pracownicy Parku Krajobrazowego Gór Opawskich, ale prawo jest takie, że Wody Polskie 

za postawienie mostku domagają się opłaty. W związku z czym zarówno Park Krajobrazowy jak          

i Oddział PTTK wycofali się z takich działań i sytuacja po roku nie zmieniła się kompletnie. 

Kontynuując zwrócił uwagę, że ustawa Prawo wodne w art. 250 ust. 12 mówi, że rada powiatu 

(miasta), na podstawie sprawozdania, o którym mowa w ust.10, może określić, w drodze 

uchwały będącej aktem prawa miejscowego, istotne dla wspólnoty samorządowej problemy 

gospodarowania wodami. Z kolei ustawa o samorządzie powiatowym mówi o trosce Powiatu 

nad rozwojem turystyki i bezpieczeństwie osób znajdujących się na terenie powiatu. W związku 

z tym zawnioskował, aby do przyszłej sesji Zarząd opracował i przedłożył do przyjęcia stosowny 

projekt uchwały.  

W dalszej części wystąpienia radny stwierdził, że w związku podtopieniami jakie miały miejsce 

w miejscowościach naszego powiatu liczył na to, że na dzisiejszej sesji będą głosowane uchwały 

dotyczące zabezpieczenia przeciwpowodziowego lub działań przeciw skutkom powodzi  
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i podtopień. Okazuje się, jednak, że dla rządzących Powiatem, dla Prawa i Sprawiedliwości 

„ważniejsze są roszady personalne, ważniejszy jest stołek niż bezpieczeństwo mieszkańców”. 

Starosta A. Kruczkiewicz odnosząc się do wypowiedzi radnego stwierdził, że wynika z niej,  

że Zarząd Powiatu odpowiedzialny jest za wszystko, nawet za to, że w ciągu kilku godzin spadło 

tak dużo deszczu w Morowie. Zwrócił uwagę, że jeśli chodzi o sprawę mostku w Dolinie 

Bystrego Potoku to są trzy instytucje, które powinny się tym zając, tj.: Park Krajobrazowy, Gmina 

Głuchołazy i Wody Polskie. Dodał, że Zarząd w tej sprawie może jedynie pisać czy składać 

interpelacje. Zaapelował też, aby radni zanim zaczną składać zażalenia, interpelacje zadali sobie 

pytanie co Zarząd może, czy jest kompetentny do podjęcia konkretnych działań. Podsumowując 

stwierdził, że wypowiedź radnego odbiera jako atak za to, że nie wykonano trzech mostków.  

Radny - Paweł Szymkowicz wyjaśnił, że ani przez moment nie powiedział, że Starosta czy Zarząd 

ponoszą odpowiedzialność za zdarzenia atmosferyczne, ponieważ na to wpływu nie mamy. 

Mamy natomiast wpływ na skutki zdarzeń atmosferycznych, których będzie coraz więcej. 

Podkreślił, że nie bez powodu ustawodawca, tworząc powiaty w 1998 roku, powierzył im rolę 

dbania o bezpieczeństwo mieszkańców i osób znajdujących się na terytorium danego powiatu.  

Z jakiegoś powodu też, to nie rada gminy, tylko rada powiatu przyjmuje sprawozdania nadzorów 

wodnych i rada powiatu na podstawie ustawy Prawo wodne może określić w drodze uchwały 

istotne problemy gospodarowania wodami. Dodał, że jeśli Starosta traktuje to jako atak,  

to bardzo żałuje, bo każde zdanie wbrew temu co uważa, będzie odbierane jako atak na niego 

i jego partię.  

Radny - P. Woźniak stwierdził, że na wiele rzeczy mamy wpływ, np. na drożność rowów  

i przepustów, koszenie poboczy przy drogach powiatowych. Są to elementy, które determinują 

podtopienia.  

Radny Cz. Biłobran stwierdził, że jeśli radni powołują się na przepisy, to aby odczytywali je ze 

zrozumieniem. Dodał, że za bezpieczeństwo w powiecie nyskim nie odpowiada Zarząd tylko 

Starosta jednoosobowo. To jemu podlegają służby, ale w zakresie ograniczonym. Dodał, że kiedy 

pełnił funkcje Starosty występowały sytuacje kryzysowe i wówczas przekonał się, że ten system 

jest niedoskonały. Kiedy była sytuacja związana ze śnięciem ryb, to i tak pani dyrektor dzwoniła 

do Opola czy może wysłać tam służby i nie słuchała Starosty.  

Nawiązując następnie do kwestii mostków w Dolinie Bystrego Potoku stwierdził, że Starosta źle 

odebrał wystąpienie radnego. Dodał, że na jego miejscu spytałby, czy skierowano do Starosty 

pismo w tej sprawie. Jeśli nie, to „Starosta nie jest jasnowidzem i nie wie, że tam nie ma 

mostków”. Dodał aby radny P. Szymkowicz złożył wniosek. Jeśli do Starosty wpłynie wniosek 

i Rada przeznaczy środki na ten cel to Starosta pomoże, a jak nie, to nic nie będzie mógł zrobić.  

Radny D. Palimąka stwierdził, że najprościej jest rozkładać ręce i mówić, że nic nie możemy. 

Przypomniał, że wciągu ostatnich lat Powiat wspierał inwestycje na ciekach wodnych,  

np. w Markowicach. To zadanie było realizowane w kilku etapach i nie były to małe pieniądze. 

Jeśli coś nie jest zapisane wprost i nie jest nam nakazane, to nie znaczy, że nie mamy się temu 

przyjrzeć i w konsekwencji wesprzeć.  

Radny - Z. Karnaś stwierdził, że z wypowiedzi radnego P. Szymkowicza zrozumiał, że PiS wraz  

z koalicją, zamiast zajmować bezpieczeństwem ludzi zajmują się polityką. W związku z tym 

przypomniał, że na sesji w marcu, kiedy wybuchła pandemia koronawirusa cześć radnych 

wnioskowała o przesunięcie sesji, natomiast inna grupa nie zgodziła się na to, bo ważniejsze 



17 
 

było odwołanie wiceprzewodniczącego, przewodniczących komisji i powołanie komisji  

ds. statutu. Podsumowując stwierdził, że „wtedy nie było polityki, a dziś jest polityka”.  

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację z działalności 
Nadzorów Wodnych w powiecie nyskim za 2019 r.  
 
Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 24 
Głosy za – 18,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 6.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 31 do protokołu) 

 
W wyniku głosowania Rada większością głosów przyjęła przedmiotową informację.  

Pkt 8 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Zdrowia  
i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Nysie (załącznik nr 32), 

 

Starosta w imieniu Zarządu zgłosił poprawkę do przedmiotowego projektu uchwały, tj. w § 1 pkt 

1 otrzymuje brzmienie „dodaje się pkt 10 w brzmieniu „Czesław Biłobran”. Tym samym 

dotychczasowy pkt 1 zostaje oznaczony jako pkt 2, a pkt 2 jako punkt 3.  

Wobec powyższego Przewodniczący Rady poddał poprawkę Zarządu (wybór radnego  

Cz. Biłobrana do składu komisji Zdrowia i Spraw Społecznych”) pod głosowanie.  

Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 23 
Głosy za – 19,  
Głosy – przeciw – 1,  
Głosy wstrzymujące – 3.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 33 do protokołu) 

 
W wyniku głosowania Rada większością głosów powołała Pana Cz. Biłobrana do składu  

ww. Komisji (wniosek radnego załącznik nr 33a) .  

Przewodniczący Rady oznajmił, że kolejne głosowane będzie dotyczyło odwołania Pani  

B. Lewińskiej z funkcji Przewodniczącej Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych zgodnie  

z wnioskiem grupy radnych (załącznik nr 34).  

Radna B. Lewińska zabierając głos oznajmiła, że krótko przed poprzednią sesją odebrała telefon,  

w którym powiedziano jej, że jeśli będzie głosowała za wotum nieufności dla Zarządu,                           

to pozbędzie się funkcji przewodniczącej komisji. Po sesji zatelefonowano do niej                               

i potwierdzono, że w związku z tym jak głosowała, zostanie odwołana z funkcji.  Tymczasem 

radna J. Barska, która posłuchała zaleceń, zostanie przewodniczącą komisji bezpieczeństwa. 

Podsumowując stwierdziła, że jest to dziwna demokracja, sterowana ręcznie.  
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Radny Daniel Palimąka stwierdził, że Starosta po raz kolejny pozbywa się fachowca w trudnym 

okresie. Dodał, że Pani dr B. Lewińska ma duże doświadczenie jeśli chodzi  sprawy związane                 

z pandemiami i epidemiami. Była bardzo doceniona i walczyła skutecznie z epidemią po za 

naszym krajem (w Nepalu). Dodał, że dziwi się Staroście, że dziś ważniejsze są dla niego 

układanki polityczne, niż tak ważna i delikatna sprawa, jak ochrona zdrowia.  

Radny - Cz. Biłobran stwierdził, że zawsze był za tym, aby w samorządzie było jak najmniej 

polityki. Stwierdził także, że nie kwestionując kwalifikacji medycznych Pani B. Lewińskiej, 

kierowanie, to nie jest sama specjalizacja. Niekoniecznie dobrzy lekarze, muszą być dobrymi 

menadżerami. W większości placówek, menadżerami nie są lekarze. Zdaniem radnego 

kierowanie komisją, to nie jest tylko walka z pandemią, walka z ospą. To jest bardzo szeroki 

obszar działania. Radny spytał także, po co Pani B. Lewińska przechodziła z klubu radnych PSL 

do klubu radnych PO, skoro mówimy, aby nie robić polityki w tej radzie.  

Radna B. Lewińska odparła, że jeśli chodzi o jej kwalifikacje, to w czterech dziedzinach ma 

specjalizację drugiego stopnia w tym z organizacji zarządzania w ochronie zdrowia. Ponadto 

przez większość swojej kariery zajmowała stanowiska kierownicze.  

Radny P. Woźniak stwierdził, że zna Panią dr B. Lewińską od wielu lat. Jest to osoba, która 

poświęca się do cna swojej roli. Dodał, że w tak trudnym okresie, który powinien być okresem 

opiniotwórczym dla Zarządu wnioskodawcy popełniają błąd.  

Starosta A. Kruczkiewicz stwierdził, że bardzo szanuje Panią B. Lewińską jako lekarza, jednak od 

momentu wyboru jej na funkcję przewodniczącej komisji, a minęło pół roku, ani razu nie 

spotkała się ze nim, żeby przedyskutować  najważniejsze sprawy. Dodał, że radna na dzisiejszej 

sesji spytała jakie Zarząd planuje działania w kwestii SP ZOZ ZOZ w Głuchołazach. Tymczasem 

on chciałby ją zapytać, jakie działania w tej sprawie proponuje komisja zdrowia.  

W dalszej części wystąpienia Starosta sprostował swoją wypowiedź, przyznając, że spotkał się 

raz z Panią dr. B. Lewińską w sprawie desek Lucasa.  

Radny D. Palimąka spytał dlaczego Starosta twierdzi, że zależy mu na tym, aby ochrona zdrowia 

dobrze funkcjonowała, a przez długi czas nie odpowiadał w ogóle na pisma ratowników 

medycznych.  

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek odwołanie Pani 
B. Lewińskiej z funkcji Przewodniczącej Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. 
 
Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 23 
Głosy za – 13,  
Głosy – przeciw – 8,  
Głosy wstrzymujące – 2.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 35 do protokołu) 

 
W wyniku głosowania Rada większością głosów odwołała Panią B. Lewińską z funkcji 

Przewodniczącej Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych.  
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Przewodniczący zaproponował następnie, aby radni zgłaszali kandydatów na przewodniczącego 

ww. komisji.  

Radny D. Palimka zgłosił radną B. Lewińską 

Radna B. Lewińska wyraziła zgodę 

Radna J. Barska zgłosiła kandydaturę radnego Cz. Biłobrana. 

Radny Cz. Biłobran wyraził zgodę.  

Ponieważ nie zgłoszono więcej kandydatów Przewodniczący Rady zarządził głosowanie                       

w sprawie zamknięcia listy kandydatów.  

Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 24 
Głosy za – 23,  
Głosy – przeciw – 1,  
Głosy wstrzymujące – 0.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 36 do protokołu) 

 
W wyniku głosowania Rada większością głosów zdecydowała o zamknięciu listy kandydatów.  

W następnej kolejności przystąpiono do głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 24 
- za kandydaturą radnego Cz. Bilobrana głosowało  16 radnych,  
- za kandydaturą radnej B. Lewińskiej głosowało – 8 radnych.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 37 do protokołu) 

 
W wyniku głosowania Rada dokonała wyboru Pana Cz. Bilobrana na Przewodniczącego Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych.  
 

W następnej kolejności Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Zdrowia  

i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Nysie odzwierciedlający poprzednie głosowania. 

 
Wynik głosowania:  
Obecnych: 24  
Udział w głosowaniu wzięło 23 
Głosy za – 17,  
Głosy – przeciw – 1,  
Głosy wstrzymujące –5.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 38 do protokołu) 
 

W wyniku głosowania Rada większością głosów podjęła przedmiotową uchwałę.  
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b) zmiany uchwały w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego komisji budżetu  
i spraw regulaminowych Rady Powiatu w Nysie, 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że radna Anna  Ziółkowska – Woźny złożyła wniosek  

o powołanie jej do składu osobowego ww. komisji (załącznik nr 39). Ponieważ nie zgłoszono 

żadnych uwag do przedmiotowego projektu uchwały Przewodniczący poddał go pod głosowanie 

(załącznik nr 40).  
  

Wynik głosowania:  

Obecnych: 23  
Udział w głosowaniu wzięło 23 
Głosy za – 23,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące –0.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 41 do protokołu) 

 
W wyniku głosowania Rada jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę.  
 

c) zmiany uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Edukacji, Kultury  
i Promocji Rady Powiatu w Nysie (załącznik nr 42), 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że radny T. Jazienicki złożył rezygnację z funkcji 
przewodniczącego ww. komisji (załącznik nr 43), natomiast radna Z. Ziółkowska – Woźny 
złożyła wniosek o powołanie jej do składu osobowego komisji (załącznik nr 39). 

Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził głosowanie w sprawie powołania  
Pani A. Ziółkowskiej – Woźny do składu komisji.    
 

Wynik głosowania:  

Obecnych: 23  
Udział w głosowaniu wzięło 23 
Głosy za – 23,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące –0.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 44 do protokołu) 

 
W wyniku głosowania Rada powołała Panią A. Ziółkowską – Woźny do składu ww. komisji. 

 

W następnej kolejności Przewodniczący Rady poprosił, aby w związku z rezygnacją Pana  

T. Jazienickiego z funkcji Przewodniczącego Komisji radni zgłaszali kandydatów na te funkcję.  

 

Starosta A. Kruczkiewicz zgłosił kandydaturę Damiana Wylężka.  

 

Radny Damian Wylężek wyraził zgodę.  

 

Radny Tomasz Jazienicki zgłosił kandydaturę radnego Piotra Woźniaka. 

 

Radny P. Woźniak wyraził zgodę.  
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Ponieważ nie zgłoszono innych kandydatów, Przewodniczący zaproponował głosowanie  

w sprawie zamknięcia listy kandydatów.  

 

Wynik głosowania:  

Obecnych: 23  
Udział w głosowaniu wzięło 23 
Głosy za – 23,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące –0.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 45 do protokołu) 

 
W wyniku głosowania Rada jednogłośnie zdecydowała o zamknięciu listy kandydatów. 

  

W następnej kolejności przystąpiono do głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Komisji Edukacji, Kultury i Promocji.  

Wynik głosowania:  
Obecnych: 23  
Udział w głosowaniu wzięło 23 
- za kandydaturą radnego D. Wylężka głosowało  16 radnych,  
- za kandydaturą radnego P. Woźniaka głosowało – 7 radnych.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 46 do protokołu). 

 
W wyniku głosowania Rada dokonała wyboru Pana D. Wylężka na Przewodniczącego Komisji 
Edukacji, Kultury i Promocji.  
 
W następnej kolejności Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Edukacji, 

Kultury i Promocji Rady Powiatu w Nysie odzwierciedlający poprzednie głosowania. 

 

Wynik głosowania:  
Obecnych: 23  
Udział w głosowaniu wzięło 22 
Głosy za – 21,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące –1.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 47 do protokołu) 

 
W wyniku głosowania Rada większością głosów podjęła przedmiotową uchwałę.  

d) zmiany uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa  
i Infrastruktury Rady Powiatu w Nysie (załącznik nr 48), 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że radny Cz. Biłobran złożył rezygnację z funkcji 
przewodniczącego ww. komisji (załącznik nr 49), natomiast radna J. Barska złożyła wniosek  
o powołanie jej do składu osobowego komisji (załącznik nr 50). 
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Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie w sprawie powołania  
Pani Jolanty Barskiej do składu komisji.    
 

Wynik głosowania:  

Obecnych: 22  
Udział w głosowaniu wzięło 21 
Głosy za – 20,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące –1.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 51 do protokołu) 

 
W wyniku głosowania Rada powołała Pania J. Barską do składu ww. komisji. 

 

W następnej kolejności Przewodniczący Rady poprosił, aby w związku z rezygnacją Pana  

Cz. Biłobrana z funkcji przewodniczącego Komisji radni zgłaszali kandydatów na tę funkcję.  

 

Radny Cz. Biłobran zgłosił kandydaturę radnej Jolanty Barskiej.  

 

Radna Jolanta Barska wyraziła zgodę.  

 

Ponieważ nie zgłoszono innych kandydatów Przewodniczący zaproponował głosowanie  

w sprawie zamknięcia listy kandydatów.  

 

Wynik głosowania:  

Obecnych: 22  
Udział w głosowaniu wzięło 21 
Głosy za – 20,  
Głosy – przeciw – 1,  
Głosy wstrzymujące –0.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 52 do protokołu) 

 
W wyniku głosowania Rada jednogłośnie zdecydowała o zamknięciu listy kandydatów. 

  

W następnej kolejności przystąpiono do głosowania w sprawie wyboru Pani Jolanty Barskiej  

na Przewodniczącą Komisji Bezpieczeństwa i Infrastruktury.  

Wynik głosowania:  

Obecnych: 22  
Udział w głosowaniu wzięło 21 
Głosy za – 20,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące –1.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 53 do protokołu) 
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W wyniku głosowania Rada dokonała wyboru Pani Jolanty Barskiej na Przewodniczącą Komisji 
Bezpieczeństwa i Infrastruktury.  
 
W następnej kolejności Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 

Bezpieczeństwa i Infrastruktury Rady Powiatu w Nysie odzwierciedlający przeprowadzone 

głosowania. 

 

Wynik głosowania:  
Obecnych: 22  
Udział w głosowaniu wzięło 21 
Głosy za – 21,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące –0.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 54 do protokołu) 

 
W wyniku głosowania Rada większością głosów podjęła przedmiotową uchwałę.  

 

e) zmiany uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 r. 
(załącznik nr 55) 
 

Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do przedmiotowego projektu 

uchwały. Ponieważ nie zgłoszono uwag poddał go pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania:  
Obecnych: 22  
Udział w głosowaniu wzięło 19 
Głosy za – 19,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące –0.  
 

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 56 do protokołu) 

 
W wyniku głosowania Rada jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę.  

 

f) zaciągnięcia kredytu długoterminowego (załącznik nr 57), 
 

Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi lub zapytania do przedłożonego 

projektu uchwały. 

Ponieważ nie zgłoszono żadnych uwag, zapytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Wynik głosowania:  
Obecnych: 22  
Udział w głosowaniu wzięło 20 
Głosy za – 18,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 2.  
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W wyniku głosowania Rada przyjęła przedmiotową uchwałę.  

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 58 do protokołu). 

g) zmiany budżetu Powiatu Nyskiego na 2020 r. (załącznik nr 59)  
 

Radny J. Chwalenia zawnioskował, aby pozostawić w projekcie budżetu środki na wykonanie 

dokumentacji przebudowy ulicy Długosza w Nysie. Stwierdził, że na tym odcinku, szczególnie 

wieczorem porusza się dużo osób. Dodał, że posiadanie dokumentacji da nam podstawę do tego, 

aby rozmawiać z Tauronem. Dodał również, że należy przypilnować momentu zakończenia 

trwałości projektu i wrócić do ograniczenia 12 ton.  

Starosta A. Kruczkiewicz odparł, że jest tam już ograniczenie do 10 ton. Stwierdził również,                 

że nie wycofują się z tego. Jednak nie chcą tego robić w tej chwili. To wróci w projekcie budżetu 

na 2021 r.  

Po krótkiej dyskusji Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania:  
Obecnych: 22  
Udział w głosowaniu wzięło 20 
Głosy za – 17,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 3.  
 

W wyniku głosowania Rada większością głosów przyjęła przedmiotową uchwałę.  

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 60 do protokołu). 

h) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2036 (załącznik nr 61). 
 

Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

Ponieważ nie zgłoszono żadnych uwag poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Wynik głosowania:  
Obecnych: 22  
Udział w głosowaniu wzięło 20 
Głosy za – 19,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 1.  
 

W wyniku głosowania Rada większością głosów przyjęła przedmiotową uchwałę.  

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 62 do protokołu). 

i) uchylenia uchwały nr XX/196/2020 Rady Powiatu w Nysie z dnia 28 sierpnia 2020 r.  
w sprawie utworzenia na terenie powiatu nyskiego dwóch mieszkań chronionych dla 
osób usamodzielnianych opuszczających pieczę zastępczą i ustalenia szczegółowych 
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszaniu chronionym (załącznik nr 63), 
 
Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

Ponieważ nie zgłoszono żadnych uwag poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Wynik głosowania:  
Obecnych: 22  
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Udział w głosowaniu wzięło 20 
Głosy za – 18,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 2.  
 

W wyniku głosowania Rada większością głosów przyjęła przedmiotową uchwałę.  

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 64 do protokołu). 

i) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 
chronionym (załącznik nr 65). 

 

Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

Ponieważ nie zgłoszono żadnych uwag poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Wynik głosowania:  
Obecnych: 22  
Udział w głosowaniu wzięło 20 
Głosy za – 20,  
Głosy – przeciw – 0,  
Głosy wstrzymujące – 0.  
 

W wyniku głosowania Rada jednogłośnie przyjęła przedmiotową uchwałę.  

(protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 66 do protokołu). 

Ad 9 Wolne wnioski 

W tej części posiedzenia nikt z radnych nie zabrał głosu.  

Ad 10 Zamknięcie obrad.             

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący – B. Wyczałowski zamknął XXI sesje 

Rady Powiatu w Nysie.  

 

 

 

Protokołował 

Zenon Wiszniewski 

        

 


